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Rapport fra leder

• Leder: Ann Torill Matre Bakken (Equinor) 

• Nestleder/kursansvarlig: Toyah Elise Bråtveit (Rogaland Fylkeskomm.)

• Terrengfordeler: Tor Sverre Skåra (Covent)

• Materialforvalter: Ove Oaland (Equinor)

• Ranking fører: Wibeke Lende (Norconsult)

Det har i år vært avholdt:

• 1 oppmannsmøte

• 3 styremøter 

• 1 årsmøte

• I tillegg har o-utvalget fortløpende behandlet flere saker via mail.



Rapport fra leder (forts.)

• Nok en god sesong har vi lagt bak oss. Denne gangen med bruk av nytt system for påmelding. Etter litt klabb og 
babb i starten, har vi nå kommet godt inn i rutinene, og ser at folk er fornøyde. Litt læring og 
forbedringsforslag tar vi med oss til neste sesong. 

• Totalt har vi arrangert 18 rankingløp, og i tillegg hatt deltakelse i Hardhausen 26. oktober. 

• 11 av rankingløpene har vært arrangert av bedriftsklubb alene

• 3 av rankingløpene har vært arrangert av bedriftsklubb i samarbeid med aktiv klubb.

• 4 av rankingløpene har vært arrangert av aktiv klubb alene. 

• Stor takk til alle som har påtatt seg å arrangere løp – uten dere ville ikke bedriftsorienteringen klart seg!

• Jeg vil også benytte anledning til å takke styret for all god støtte gjennom året som leder – kunne ikke klart 
dette uten dere! 

• Jeg vil også takke Steinskvetten for sponsing av ny PC til bruk i tidtaking

Ann Torill Bakken
leder



Rapport fra nestleder og kursansvarlig

Kursholder for både nybegynnerkurset og kurs for viderekomne var som tidligere år den rutinerte o-løperen Ørjan 
Ravndal fra Skogsopplevelser. 

Nybegynnerkurs

• Det var 30 påmeldte til nybegynnerkurset som fant sted 9. og 10. april i år. 

• Teoridelen ble holdt 9. april, mens den praktiske delen fant sted onsdag 10. april, 

i forkant av sesongens andre løp som ble arrangert i Njåskogen. 

Totalt 24 av de 30 påmeldte deltok på løpet i Njåskogen. 

Det var kjekt å se at det var nye bedrifter som opprettet bedriftsidrettslag 

for å delta på bedriftsorienteringen.

• Tilbakemelding fra noen av kursdeltakerne var at det var vanskelig å rekke 

frem til oppmøte-tidspunkt kl. 16.30 i Njåskogen. Så neste år bør man gjerne 

velge å legge kursdelen til et løp lenger nord.

Glade kursdeltakere etter sitt første o-

løp en vakker vårdag i Njåskogen



Rapport fra nestleder og kursansvarlig (forts.)

Kurs for viderekomne

• Det ble også arrangert et kurs for mer viderekomne o-løpere den 11. april. 
Det var 42 påmeldte og kurset. tok for seg bl.a. følgende: 

• Hvorfor bommer vi?

• Effektiv o-teknikk

• Hvordan gå rett i posten?

• Løpsanalyse og kartforståelse

• Ørjan fortalte hva han har fokus på både før, under og etter et løp. 
Her kom det mange gode tips! Det er mye man skal trene på og ha 
fokus på når det gjelder o-teknikk, men man løper faktisk rundt med 
fasiten i hendene! Han viste også ulike eksempler på o-kart hvor det 
ble diskusjon rundt hva som kunne være de beste veivalgene. 

En gjeng opplyste o-løpere fra Fylkeshusets BIL 

etter kurset for viderekomneEn gjeng opplyste o-løpere fra Fylkeshusets 

BIL etter kurset for viderekomne



Rapport fra nestleder og kursansvarlig (forts.)

Verving av nye løpere

• O-styret har vedtatt trekning av vervepremie for årets nybegynner og årets verver. 

Planer for sesong 2025

• O-styret vil arrangere nybegynnerkurs før sesongstart også til neste år. Kurset vil bli gjennomført slik som de 

siste årene, med praksisbiten til en av de første o-løpene for sesongen. 

• O-styret vil arrangere kurs for viderekomne neste år også. 

Toyah Bråtveit

nestleder og kursansvarlig



Rapport fra materialforvalter   

Oppgaven i år har vert preget av spesielt to oppgaver.

• Etter flere år diskusjon med Orienteringsforbundet ble det rett før påske gitt klarsignal til å ta Eventor i bruk for 
påmelding og til bedriftsløp i Sør Rogaland. Sesongen skulle starte rett over påske, så det ble en heller hektisk 
oppstart. Men takket være iherdig arbeid fra spesielt Ommund, Pål Bårdsen og Wibeke var vi klar til påmelding 
til første løp. Systemet har fungert bra, selv om der har vært noen start problemer. Påmelding er blitt enklere 
for den enkelte, og for arrangørene har registrering av påmeldte blitt betydelig enklere. Der var skepsis hos 
NOF til å slippe oss til på Eventor, men etter årets sesong er vi veldig velkomne til å fortsette som brukere. 
Flere bedrift O-grupper har meldt interesse for å bruke Eventor. Til neste sesong må vi prøve å få til et 
fakturering system som gjør det lettere å få inn påmeldings- pengene. Videre trenger vi oppdatering av 
brukermanualen til arrangørene.

• Postbukkene er nå syv år gamle og har gitt Wibeke mye ekstra arbeid når de plutselig ikke kvitterer som 
forventet. Spesielt hvis mange løpere kommer rett etter hverandre ser det ut til å bli manglende stempling for 
enkelte. Vi har plukket ut de dårlige etter hvert, og erstattet dem med Joker post bukker. Værst var det da start 
bukkene begynte å svikte, og løperne ikke fikk nullet brikkene sine. Vi gikk da til anskaffelse av nye startbukker, 
og vi har bestilt nye postbukker til våren. Så til neste sesong forventes det at dette problemet ikke kommer 
igjen.

• Tilhenger henger med til tross for at den for lenge siden har blitt veteran. Og i år gir vi en stor takk til Knoks for 
at vi får låne garasje av dem. Godt for tilhenger å stå under tak og greit for arrangørene å hente og levere.

Ove Oaland
Materialforvalter



Rapport fra rankingfører

• Det har vært en travel sesong, med en bratt læringskurve både for arrangører og rankingfører. Resultatkjøringen 

har tatt en del mer tid enn i fjor, da det har oppstått mye feil i resultatfilene som ikke skjedde med gammelt 

tidtakingssystem. Noen av disse har med koblingen mot Eventor å gjøre, andre på grunn eTiming, og noen på 

grunn av feil med postene. 

• I et par av løpene har det ikke vært mulig å få RouteGadget å fungere. Dessverre finner vi ikke alltid ut av hvor 

feilen ligger, og må droppe å legge det ut der. Håper at dette vil bedre seg til neste sesong, da en del feilkilder 

har blitt løst i løpet av sesongen.

• Oppfordrer alle løpere til å sjekke en ekstra gang at de har lagt inn riktig brikkenummer og klasse før løpet. Det 

er mulig å rette opp i sekretariatet på samlingsplass, men det er best for arrangørene om dette er gjort på 

forhånd. Dette vil også gjøre resultatkjøringen veldig mye enklere for rankingfører, da det blir færre «ukjente 

løpere» som må kobles mot riktig navn.



Rapport fra rankingfører (forts.)

• Vil også minne om at uten registrert løp i resultatfila, blir ikke løpet godkjent. At andre har sett deg på posten, 

eller at du har gps-sporing på at du har vært der, holder ikke når resultatene skal kjøres. Rankingfører har ikke 

kapasitet til å følge opp og sjekke ut alle sånne forespørsler.

• Til slutt, tusen takk til alle aktive som har stilt opp og hjulpet til med tidtaking på løp! Vil også rette en ekstra 

stor takk til alle de som har bidratt med å løse diverse trøbbel som har oppstått med 

tidtakingen/resultatkjøringen. Spesielt har Pål Bårdsen, Ommund Bakkevold og Bård Martby-Skogsholm bidratt 

mye!

Wibeke Lende

Rankingfører



Rapport fra terrengfordeler

• Denne sesongen fikk vi avviklet samtlige løp som var satt opp i terminlista.
Hjertelig takk til samtlige arrangører.

• Løpstyper:
• Normal: 12stk

• Postplukk: 1stk

• Kort: 1stk

• Gate: 1stk

• Park: 3 stk

• Kart/terreng, veldig mye bra.

• Tilbakemeldinger jeg har fått sier at det var et kart som trengs en god synfaring/revidering.

• Så må både jeg og arrangører være obs på terreng i forhold til årstid, slik at tider i de enkelte løypene ikke blir for  
høye.



Rapport fra terrengfordeler (forts.)

• Jeg har sendt ut en forespørsel til de aktive klubbene om å få en oversikt over hvilke kart de har tilgjengelig. Så 
langt er det kun Stavanger jeg har får en flott oversikt fra.

• Til arrangører; ta gjerne kontakt med Pål i Stavanger eller meg om å finne/bruke ‘nye’ områder å arrangere på.

• Vi er vel alle enige i at det er kjekkere med nye kart/terreng å løpe på?

• Også denne sesongen er det flere som synder med prøvetrykk. Kan vi prøve å bli flinkere?

• Innbydelse til å arrangere løp blir lagt ut på nettsiden om ikke så lenge.

• Oppfordrer til å begynne å planlegge allerede nå, slik at jeg får en oversikt i god tid før jeg henvender meg til aktive 
klubber.

TorSverre E. Skåra

Terrengfordeler



Saker til gjennomgang

1.a) Evaluering av bruk av Eventor. 

Noen kommentarer

• Enklere påmelding for løpere, og mer frihet. Mindre arbeid for oppmenn/arrangør ifm. 

påmelding.

• Litt mer arbeid for oppmenn, med tanke på at nå må en i etterkant av løp finne ut hvem som skal 

betale hva, og så sende betaling til arrangør. Før var dette ofte gjort sammen med påmelding i 

forkant av løpet, og de etteranmeldte betalte for seg selv. 

Hva kan forbedres

• Oppfølging av betaling

• Presisering i tidtakerhåndboka

• Forsterking av rutiner for tidtakeransvarlig, slik at jobben til rankingfører ikke blir veldig tung



Saker til gjennomgang

1.b) Øke og differensiere etteranmeldingsavgift. 

Styret har sett på et forslag:

• Ordinær frist en uke før: 120 kr

• Første etteranmeldingsfrist før: 160 kr

• Etteranmelding fra mandag til løpsdagen: 200 kr

• Bakgrunn: Sikre at det er flere som melder seg på til firsten, slik at det vil være lettere for arrangør 

å forutse hvor mange kart en trenger å trykke opp. 

Ulempe: Det vil komplisere innbetalingen mer, og gjøre det enda vanskeligere for arrangør å følge 

opp innbetaling. I tillegg også komplisere det for oppmenn med at det er enda flere beløp å 

forholde seg til. 



Saker til gjennomgang

1.c) Informasjon om oppdatering av tidtakterhåndbok og litt praksis for arrangør

Vi skal oppdatere tidtakingshåndboka til neste sesong. Viktig at denne blir fulgt, for å ikke skape 

merarbeid for rankingfører. 

Ansvar til arrangør:

• Laste opp til Livelox

• Laste opp resultat til Eventor (uoffisielle)

• Opprette løpet i Eventor, og åpne for påmelding



Saker til gjennomgang

1.d) Informasjon om mailadresse og purring til betaling

Vi har opplevd litt utfordringer med innbetaling fra deltakere til arrangør denne sesongen. Tidligere 

har det vært mulig for hver enkelt å purre klubbene selv, via mail de fikk ved påmelding. 

Siden påmelding nå skjer via Eventor, har vi mistet denne direkte muligheten.

Styret ønsker å etablere en liste over alle klubber, med kontaktinfo. Denne skal ligge på arrangør-

PC’ene, slik at en der kan hente lista med kontaktinfo, og får mulighet til å purre på manglende 

innbetalinger.



Saker til gjennomgang

1.e) Budsjett og økonomi

Status balanse per september 2024



Saker til gjennomgang

1.e) Budsjett og økonomi

Satser for 2024 rankingløp (pr. påmeldt løper)

Hva Beløp

Administrasjonsgebyr/fellesløsninger 24,00*

Premiefond 6,00

EKT- og utstyrsgebyr 3,50

Eventorgebyr 5,00 (må økes til 10,00 for 2025)

Utjevningsfond 15,00

Kartavgift 36,00

Sum utgifter 89,50

Ordinær påmelding 120,00**

Overskudd til arrangør 30,50***

*Varslet at det kan bli 
økning av denne, 
normalt sett 
annenhvert år
**Bør muligens heve 
denne, siden vi får både 
økning av 
Eventorgebyr, og 
muligens admingebyr
*** I tillegg kommer 
tilbakebetaling av 
utjevningsfond



Valg
O-styret

• Utvalgsleder: Ann Torill M. Bakken (Equinor) 2023-2025

• Nestleder/kursansv.:      Toyah Elise Bråtveit (Rogaland Fylkeskomm.) 2023-2025 

• Materialforvalter:           Ove Oaland (Equinor) 2022-2024 på valg    Innstilt: Gjenvalg

• Rankingfører: Wibeke Lende  (Norconsult) 2022-2024 på valg    Innstilt: Gjenvalg

• Terrengfordeler: Tor Sverre Skåra (Covent) 2023-2025 

• Datateknisk: Ny post på valg    Innstilt: Bente Cecilie Lio (CapGemini)

Valgkomite:

• Eli Frafjord (Rogaland Sparebank) 2023-2025

• Mariann Sveinsvoll (IKM Invest) 2022-2024 på valg    Innstilt:

Premiekomite:

• Posten gjeninnføres på valg    Innstilt: Mariann Sveinsvoll (IKM invest)

Datateknisk komite:

• Inge Skretting (Cegal) 2022-2024 på valg    Utgår, går inn som del av o-styret

• Ommund Bakkevold (Lærerne) 2022-2024 på valg    Utgår, går inn som del av o-styret



Premieutdeling til årets nybegynner og 
årets verver



Eventuelt

• Premie til løypelegger og løpsleder

• Foreslår å droppe dette. Uansett må vi enten gå tilbake til 1000 poeng, hvis ikke 

så må vi øke premiepotten. 

• Ønsker å heller innføre kåring av «Årets løypelegger» igjen
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